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نكته بازی

کاش آنها هم برای تو تب کنند!
بعد از آنكه ســردار آزمون به عنوان بازیكن ذخیره در جام حذفی 
ایتالیا مقابل تیم دسته دومی کرمونزه وارد زمین شد و پاس یكی 
از گل های رم را به لوکاکو داد، یک هفته جشن و پایكوبی در سطح 
رسانه های ورزشــی کشور داشــتیم. کار به جایی رسید که حتی 
برخی سایت ها از مخالفت شــدید هواداران رم با حضور سردار در 
جام ملت های آسیا خبر دادند و نوشــتند آنها به شوخی خواهان 
همراهی یكی دیگر از مهاجمان رم با تیم ملی ایران شده اند! خود 
آزمون هم برای چندمین بار گفت: »حاضــرم برای رم بمیرم.« با 
وجود این چند روز بعد او در مسابقه مهم با آتالانتا یک دقیقه هم به 
بازی گرفته نشد تا ناامیدی و سرخوردگی جای آن همه ذوق زدگی 
را بگیرد. کاش رمی ها هم حاضر بودند حداقل به خاطر تو تب کنند!

تاریخ فراموش نخواهد کرد
بارها نوشتیم که قانون سقف بودجه اشــتباه بود و نظر خودمان 
هم این است که هیچ یک از تیم های مدعی، آن را رعایت نكردند. 
طبیعتا علیرضا بیرانوند که پیشــنهاد 100میلیاردی از استقلال 
داشته، فقط با 15میلیارد تومان در پرسپولیس نمانده است. همه 
این خلاف گویی ها بد بودند اما انصافا داستان قرارداد 160میلیون 
تومانی سعید مهری در تاریخ ماندگار خواهد شد و می توان از آن 
به عنوان یک سند برای توصیف هرج و مرج این دوره یاد کرد. وقتی 
خبر فسخ قرارداد یک طرفه مهری با استقلال منتشر شد، یكی از 
خبرگزاری ها نوشت او حاضر شده هشــت ونیم میلیارد تومان از 
طلب فصل قبلش را ببخشد. یعنی طرف پارسال چنان قراردادی 
داشته که فقط هشت ونیم میلیارد تومانش را بخشیده اما امسال 
قرارداد 160میلیونی بسته! کاش کمی بیشتر به شعور مردم احترام 

می گذاشتید.

سکوت امیر نشکست
تیم ملی ایران در حالی عازم جام ملت های آسیا شد که کادرفنی و 
اجرایی پرشمار این تیم به طور کامل ترجیح دادند در مورد یكی از 
حواشی مهم یک ماه گذشته سكوت کنند. موضوع به کناره گیری 
غیرمنتظره خداداد عزیزی از سمت مشــاور سرمربی تیم مربوط 
می شد. بعد از بازی با ازبكســتان، خداداد اعلام جدایی کرد. بعد 
از مدتی سكوت، موج دوم مصاحبه های او شروع شد و گلایه کرد 
از اینكه چرا کسی پیگیر خداحافظی اش نشده و حداقل تماسی با 
او نگرفته است. به نظر می رســید هدف اصلی جملات او خود امیر 
قلعه نویی بوده باشد اما ســرمربی تیم ملی نه در آن زمان و نه در 
نشست های خبری کیش یک کلمه هم در این مورد حرف نزد. بقیه 
کادر هم سكوت کردند تا شاید روشن شود زیاد هم از این موضوع 

ناراحت نشده اند!

تیــــــم ملی شانسی به من ندادتیــــــم ملی شانسی به من نداد
امیرحسین اعظمی|  استقلال نیم فصل اول لیگ برتر را با قهرمانی پشت سر گذاشت و طبیعتا آبی پوشان با ادامه این روند 
می توانند یکی از شانس های اصلی قهرمانی باشند ولی آنها 2رقیب سرسخت به نام سپاهان و پرسپولیس دارند، با این حال آرش 
رضاوند مدعی است که اگر تیم شان با بحران مالی و حاشیه مواجه نشود، می تواند قهرمانی 
در لیگ برتر را تجربه کند. رضاوند درخصوص عملکرد استقلال در نیم فصل اول و 
شانس قهرمانی این تیم و مسائل مختلف دیگر با همشهری صحبت کرده است.

  در نیم فصل 
اول عملکردت را چطور ارزیابی می کنی؟

شرایطم شــبیه به پارســال بود ولی تلاش می کنم تا 
در نیم فصل دوم شــرایط بهتری را رقم بزنم. در ضمن برای من 

موفقیت استقلال از منافع فردی بسیار مهم تر است.

  از اینکه به تیم ملی دعوت نشدی ناراحتی؟
مربیگری سلیقه ای است و باید به تصمیم کادر فنی تیم ملی احترام گذاشت. از 
زمانی که در فولاد خوزستان بودم شرایط خوبی داشتم و از آن زمان تا الان تیم 

ملی می توانست یک بار به من شانس دعوت شدن بدهد ولی این اتفاق رخ نداد.

  ایران برای قهرمانی در جام ملت ها شانس دارد؟
کار تیم ملی برای قهرمانی خیلی سخت اســت ولی غیرممكن نیست. 

فوتبال را نمی توان پیش بینی کرد و ایران می تواند برای قهرمان 
شدن شانس داشته باشد. خیلی ها ژاپن را قهرمان می دانند 

ولی همیشــه اتفاقــات ممكن اســت همه 
پیش بینی ها را به هم بزند.

   خیلی هــا معتقدند نکونام نقــش مهمی در 
نتایج موفق استقلال در نیم فصل اول داشت. نظر خودت 

چیست؟
نكونــام در دوران بازیگــری با مربیان بســیار زیــادی کار کرد. او 
درمربیگری هم فوق العاده باهوش است و شكی وجود ندارد که نقش 
مهمی در نتایج اســتقلال دارد. نكونام به نظم تیمی اهمیت زیادی 
می دهد و همیشــه به جزئیات توجه ویژه ای دارد و این باعث شده 
عملكرد موفقیت آمیزی داشته باشد. او در تیم اتحاد و همدلی ایجاد 
کرده و بازیكنان از کار کردن با این مربی احساس بسیار خوبی دارند.

  خیلی ها تصور نمی کردند که در حضور سپاهان و 
پرسپولیس قهرمانی نیم فصل اول به استقلال برسد. 

استقلال قبل از شروع فصل به لحاظ جذب بازیكن شرایط خوبی 
نداشت و بعضی مشكلات و حاشیه ها نیز به وجود آمده بود که کار 
را سخت تر کرد. طبیعتا خیلی ها تصور نمی کردند که استقلال 
قهرمان نیم فصل شود ولی در تیم اتحاد و همدلی خوبی ایجاد 

شد و در نهایت نتایج خوبی گرفتیم.

   با روندی که پیش گرفتید، قهرمان می شوید؟ 
اختلاف بالانشینان زیاد نیست و پیش بینی خیلی سخت است. ما 
در یكسری از بازی ها بدشانســی آوردیم که اگر نمی آوردیم، حتی 
می توانستیم بیشــتر امتیاز بگیریم. اگر تیم تقویت شود و باشگاه 
بیشتر مورد حمایت قرار بگیرد، می توانیم یک کار بزرگ انجام دهیم.

  بحران مالی در استقلال وجود دارد و امسال فقط 
20درصد پول گرفتید. این موضوع به تیم ضربه نمی زند؟

من می توانم در مورد خودم صحبت کنم. بابت پارسال 45درصد از 

قراردادم طلب دارم و این فصل هم فقط 20درصد گرفته ام. باشگاه 
تلاش می کند مشكلات برطرف شود ولی تا الان اتفاقی نیفتاده است.

  در مورد طلب فصل گذشته ات صحبت می کنی؟
طلب من نسبت به قراردادهایی که بازیكنان با تیم های دیگر امضا 
کرده اند، چیزی نیست. باید بگویم که ما از لحاظ دریافتی جزو 4تیم 
آخر لیگ هستیم. اگر دقیق بخواهم حساب کنم از آذر سال گذشته 

فقط 30درصد پول گرفته ام.
 

  در مورد بازگشــت امتیازهای پرسپولیس و 
سپاهان چه صحبتی داری؟

ما که سقف را رعایت کردیم ولی برخی تیم ها رعایت نكردند. می بینید 
که مدیرعامل فلان باشــگاه اعلام می کند مبلغ قرارداد یک بازیكن 
تیمش 100میلیارد است پس این باشگاه چگونه می خواهد سقف 
بودجه را رعایت کند؟ بازیكن هرچقــدر می گیرد نوش جانش ولی 
وقتی قانونی را درنظر می گیرید باید همه   چیز را لحاظ کنید. وقتی 
یک باشگاه می خواهد 5بازیكن خودش را در لیست فروش قرار دهد، 

این موضوع چه چیزی را نشان می دهد؟ آیا 
نباید فرقی بین باشــگاه استقلال که تخلف 

نكرده با باشگاه دیگر وجود داشته باشد؟ یک 
تیم بازیكنان زیادی را بــه خدمت می گیرد و آن 

بازیكنان در نتایج تأثیرگذار هستند ولی در نهایت 
امتیازها بازگردانده می شود و این بسیار عجیب است.

  رفتن یحیی گل محمدی از پرسپولیس و سخت 
شدن شرایط این تیم امتیاز مثبتی برای استقلال است؟

من فقط می توانم در مورد تیم خودمان صحبت کنم. اســتقلال به 
شرایط و اتفاقات تیم های حریف کاری ندارد.

   واقعا  استقلال شانس اول قهرمانی است؟
فوتبال قابل پیش بینی نیست و اتفاقات همیشه تأثیرگذار هستند. 
ما پارسال هم شانس خوبی داشتیم ولی حاشیه ها و بحران مالی به 
تیم ضربه زد و 8ماه پول نگرفتیم. استقلال اگر حاشیه و بحران مالی 

نداشته باشد بدون شک می تواند قهرمان شود.

آرش رضاوند دعوت شدن به تیم ملی را حق خودش می داند اما او نه در دورانی که در فولاد 
بازی می  کرد و نه حالا که بازیکن استقلال است، چشم مربیان تیم ملی را نگرفت 


